
 

  12.1.11עדכון לגבי האסיפה שהתקיימה ב

תודה לכל המנחים והמנחות המרכזים והמרכזות שלקח חלק באסיפה, שמחנו לפגוש את 

 כולכם ולשמוע את הקולות והדעות שהובעו בדיון.  

 להלן עיקרי הדברים :

  עדכונים משולחן הועד : השת"פ עם הסגל המנהלי בנושאים משותפים, מעורבות של

 בפעילות רווחה כגון מכרז קפיטריה, קייטנות ילדי עובדים, מועצה ירוקה.הסגל 

  התקציב אושר והתקבל כאן. קישור להצגת התקציב  2222הצגה ואישור תקציב .

 .19%ברוב של 

  חברי נציגות  .בחירות לנציגות סניף האו"פ בכוח לעובדיםיתקיימו בשבועות הקרובים
חלק ממוסדות הארגון ושימשו ומשמשים  האו"פ היו לאורך שנות קיום הארגון

סומכים  שאנולקחת חלק בבחירה ולשלוח נציגים ונציגות לנו בהנהגתו, חשוב 
 מועמדותםאת מנחים ומרכזי הוראה החברים בארגון להגיש בקרוב נזמין  .עליהם

  לנציגות.
 שבו נפקד מקומו של סגל ההוראה,  מצאנו לנכון  ,האחרון בעקבות דוח הנשיאה

תשובת  . כאן להלן המכתב. להביע את אכזבתנו מכך באמצעות מכתב לנשיאה

 .כאן למכתב הנשיאה

  הסגל עודכן בדבר דרישת הנהלה לפתיחת מו"מ להסדרת תנאי ההעסקה של מרכזי

כזי ומרכזות ומרכזות ההוראה. נערך דיון ער בנושא. הוחלט על הקמת פורום של מר

 הוראה שילווה את המו"מ. בקרוב יצא מכתב מפורט למרכזים והמרכזות בנושא.

 

 

 

 

 

 

 בריאות טובה לכולם,                                                

 בברכה

 ועד סגל ההוראה

 

 

 

 

 

 


